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حمایت بانک ملی ایران از بخش های 
مختلف اقتصادی با ارائه تسهیلات

بانک ملی ایران در یازده ماه منتهی به پایان بهمن 
ماه ســال جاری تعداد دو میلیــون و 210 هزار و 
819 هزار فقره تســهیلات به بخش های مختلف 
اقتصادی کشــور به ارزش 4 میلیون و 30 هزار و 

341 میلیارد ریال پرداخت کرده است.
به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، در مدت 
زمان یاد شده تعداد یک میلیون و 823 هزار و 646 
فقره تســهیلات به ارزش یک میلیون و 551 هزار 
و 736 میلیارد ریال به بخش خدمات با احتســاب 
کارت های اعتباری پرداخت کرده است.بانک ملی 
ایران همچنین تا پایان بهمن ماه سال جاری تعداد 
202 هزار و 76 مورد تسهیلات به ارزش 653 هزار 
و 735 میلیارد ریال تسهیلات به بخش بازرگانی و 
در بخش صنعت و معدن نیز تعداد 48 هزار و 847 
مورد تســهیلات به ارزش یک میلیون و 524 هزار 
و 164 میلیارد ریال اختصاص داده است.این بانک 
87 هزار و 844 مورد تسهیلات به ارزش184 هزار 
و 950  میلیارد ریال به بخش کشــاورزی پرداخت 
کرده و تعداد تسهیلات ارائه شده به بخش مسکن 
و ســاختمان نیز 48 هــزار و 239 مورد به ارزش 
111 هزار و 863 میلیارد ریال بوده است.همچنین 
تا پایان بهمن ماه ســال جاری در بخش صادرات 
167 مــورد تســهیلات به ارزش 3 هــزار و 893 

میلیارد ریال پرداخت شده است.

 تامین ۹۰ درصدِ زمین طرح نهضت 
ملی مسکن در اصفهان 

مدیرکل راه و شهرســازی اســتان اصفهان گفت: 
بیش از 90 درصد از زمین مورد نیاز طرح »نهضت 
ملی مسکن« استان انجام شده و سایر اقدامات نیز 

در حال اجراست.
علیرضــا قاری قرآن در جمع خبرنــگاران افزود: بر 
اســاس برآورد انجام شده بیش از 145 هزار واحد 
مســکونی در طرح نهضت ملــی، تامین کننده نیاز 
استان است که از این تعداد، زمین بیش از 70 هزار 
واحد در شهرهای مختلف استان تامین شده است.
وی ادامه داد: اغلب متقاضیان این طرح در هســته 
مرکزی استان و اطراف شهر اصفهان در بهارستان 
و شاهین شهر هستند که یک سایت 147 هکتاری 
در شــاهین شهر در ماه های اخیر به آنها تخصیص 
پیدا کرده اســت که بیش از 6 تــا هفت هزار نفر 
را پوشــش خواهد داد.مدیرکل راه و شهرســازی 
اصفهان اظهار داشــت: زمین بــرای احداث بیش 
از 20 هزار واحد مســکونی در بهارســتان و برای 
حدود 12 هزار واحد مسکونی در فولادشهر تامین 
شــده اســت.وی با بیان اینکه علاوه بــر این، باید 
بــرای حدود 30 تا 35 هزار واحد مســکونی دیگر 
نیز زمین تامین شود، اضافه کرد: برنامه ریزی  لازم 
در 2 نقطه اطراف اصفهان انجام شــده که یکی از 
آنها در شهر جدید چهارم موسوم به »شیخ بهایی« 
است که مطالعات و مصوبات اولیه آن توسط مشاور 

شهرهای جدید در حال انجام است.

بازدید از کارخانه در حال احداث 
فولادسازی و نورد گرم 

مهندس عتیقی مدیرعامل شرکت معدنی و صنعتی 
گل گهر از کارخانه در حال احداث فولادســازی و 
نورد گرم شــرکت توســعه آهن و فولاد گل گهر 
بازدید کرد و در جریان میزان پیشــرفت و مراحل 

ساخت این پروژه عظیم قرار گرفت.
مهندس عتیقی مدیرعامل شرکت معدنی و صنعتی 
گل گهر از کارخانه در حال احداث فولادســازی و 
نورد گرم شــرکت توســعه آهن و فولاد گل گهر 
بازدید کرد و در جریان میزان پیشــرفت و مراحل 
ســاخت این پــروژه عظیم  قــرار گرفت.محصول 
ایــن ابر پروژه، ورق گرم فــولادی با عرض 1000 
تا 1800 میلیمتــر و ضخامت 8/0 تا 20 میلیمتر 
می باشد که ظرفیت تولید ســالانه 3 میلیون تن 
محصول را دارد. با راه اندازی کارخانه فولادســازی 
و نورد گرم شرکت توســعه آهن و فولاد گل گهر، 
علاوه بر اینکه زنجیــره تولید فولاد در منطقه گل 
گهــر تکمیل تر می شــود، حــدودا 1110 نفر به 
طور مســتقیم و 3320 نفر به صورت غیر مستقیم 

مشغول به کار خواهند شد.

 چالش های شرکت شیمیایی ثنا 
در قلب صنعت

دکتر آقاجانی مدیر شرکت شیمیایی ثنا در نشست 
تخصصی با خبرنگاران به عملکردها، چالش ها... در 

واحدهای مختلف صنعتی پرداختند.
شــرکت شــیمیایی ثنا مجموعه ای از واحدهای 
مختلف در تولید چســب و فرآورده های چســبی 
که سال 1332 تاسیس شــده است، هلدینگ ثنا 
دارای 6 واحــد داخلی اســت که در آلمان شــهر 
مونیخ نیــز یکی از واحدهای خارجــی را دارا می 
باشــد.وی افزود: از جمله چالــش های داخلی که 
انتظار حــل آن را داریــم، عــدم هماهنگی بین 
واحدها و وزارت خانه هاســت کــه قوانین بانکی یه 
خصــوص بانک مرکزی و تناقــض قوانین واحدها 
موجــب کندی عملکرد تولید می شــود و قطع به 
یقیــن این چالش قابل حل هســت. افزایش تورم 
و تغییر قیمت ها یــه دلاری و تومانی نیز تولیدات 
پرتیــراژ را با چالش های اساســی روبه رو می کند. 
آقاجانی از جمله چالش های اساسی صنعت ایران 
را عــدم توجه بانک مرکزی بــه تامین ارز واحدها 
دانســت، گرانی انرژی)برق( در واحدهای صنعتی، 
زمان بــر بودن اخذ مجوز بــرای واحدهای صنعتی 
درکنــار فشــارها و تحریم هــای خارجی همگی 
 موجــب تنگنا در اقتصاد به ویژه واحدهای تولیدی

شده است.

گزارشاخبـــار

دبیر کمیســیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان تهران با 
بیان اینکه مقابله با عرضــه کالای قاچاق به تقویت تولید 
ملی منجر خواهد شــد، گفت: برخــورد قاطعانه در مقابله 
با فروش هرگونه کالای قاچاق آغاز شــده است و ادامه دار 

خواهد بود.
به گزارش تســنیم، وضعیت بازار پوشــاک از مدت ها قبل 
به ســبب عرضه اجناس قاچاق با انتقــاد تولیدکنندگان و 
مردم همراه بوده اســت، این در حالی اســت که مطابق با 
قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز مصوب سال 1392، عرضه 
کالای قاچاق جرم و برای متخلفین جرایمی در نظر گرفته 
خواهد شــد. اما به سبب عدم جدیت دولت قبل در مبارزه 
با قاچاق، عملًا اجرای قانون تنها بر روی کاغذ خلاصه شد، 
نکته جالب توجه این بوده که در ســال 1397 طرح مبارزه 
با برندهای محرز قاچاق در حوزه پوشاک آغاز شده بود؛ اما 
برخوردها در این حــوزه به صورت مقطعی صورت گرفت، 
در نتیجه بنابر اعلام تولیدکنندگان پوشــاک رفتار عرضه 
کنندگان کالای قاچاق تغییر نکرد.همین عدم استمرار در 
برخورد با پوشاک قاچاق ســبب شد انبوهی از این کالا ها 
از طــرق مختلفی نظیر گذرگاه مــرزی، ته لنجی، مناطق 
آزاد، ملوانــی و... حوزه تولید را هدف قــرار دهد، درواقع 
یکی از اصلی ترین سیاســت های دولــت یعنی حمایت از 
 تولید و اشتغال با معضل ورود کالا های دست دوم و قاچاق 

مواجه شد.
از ســوی دیگر اتحادیه تولید و صادرات نساجی و پوشاک 
ایران نیز در نامه ای خطاب به مقام معظم رهبری، گلایه های 
خود را نســبت به وضعیت موجود مطرح کردند. در بخشی 
از این نامه آمده بود: »اگرچه بر اساس فرمان حضرت عالی 
می بایســت عزم جدی دستگاه های متولی مبارزه با قاچاق 
کالا بر این باشــد که عمل قاچاقچی کامــلًا بدون صرفه 
و همراه با خطر باشــد و جنس قاچــاق از پیش از مبادی 
ورودی تــا محل عرضه آن در بازار، آماج اقدامات گوناگون 
این مبارزه قرار گیرد، متأســفانه هم اکنون شاهدیم مقابله 
در تمام عرصه ها رها شده و هم اکنون بازار پوشاک کشور 
متأثر از قاچاق بیش از سه میلیارددلاری است که متولیان 
ذی ربط با ارائه آمارهای غلــط، به جای انجام وظایف خود 

در جهت برخورد ســعی در پنهان کردن این معضل دارند 
درحالی که هیچ حرکت عملیاتی و مثبتی در جهت مقابله 
با این معضل بالاخص در سطح عرضه مشاهده نمی شود.«

همچنین اعضای این اتحادیه با ارســال نامه ای به فرمانده 
فراجا، ضمن تشــکر از توجه پلیس به مسئله قاچاق کالا، 
خواستار برخورد مستمر، مؤثر و مستقیم با پوشاک قاچاق 

در سطح عرضه و بازار شب عید شدند.
علاوه بر این تغییر دیدگاه دولت و ســتاد مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز نســبت به این پدیده اشــتغال سبب شد، طرح 
تشــدید برخورد باعرضه کالای قاچاق بــار دیگر اجرایی 
شود، شــواهد میدانی از بازار تهران حکایت از آن دارد که 
بازرسین وزارت صمت در کنار مأمورین فراجا، نظارت های 
خود را آغاز و برای متخلفین پرونده قضائی تشکیل داده اند.

دیروز نیز بازرسان وزارت صمت و نیروی انتظامی با حضور 
در ایران مال، به بررســی اجناس برخی از دانه درشت های 

عرضه کننده پوشــاک پرداختند و شواهد حکایت از جمع 
آوری اجنــاس قاچاق در پخشــی  از فروشــگاه ها دارد.در 
همین رابطه، حجت الله مهدوی، دبیر کمیســیون مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز استان تهران گفت: در ادامه اقدامات ستاد 
مرکزی مقابله با قاچاق کالا و ارز در ســطح استان تهران، 
با هماهنگی های انجام شــده از طریق نهادها و ارگان های 
ذی ربط و بر اســاس وظایف ذاتی ســتاد، مبارزه باعرضه 
پوشاک محرز قاچاق مجدداً آغاز شده است.وی ادامه داد: 
البته درگذشته نیز اقداماتی پیرامون مبارزه باعرضه کالای 
قاچاق انجام شــده بود؛ اما اکنــون مطابق با منویات مقام 
معظم رهبری، دســتور رئیس جمهور، رئیس ستاد مبارزه 
بــا قاچاق کالا و ارز و همچنین اســتاندار تهران، به صورت 
مستمر نظارت در این حوزه صورت خواهد پذیرفت.به گفته 
مهدوی، استمرار در مقابله باعرضه کالای به تقویت تولید 
ملی منجر خواهد شــد، امری که در نهایت رضایت مندی 

مردم و تولیدکنندگان را به دنبال خواهد داشت.
اعضای اتحادیه تولید و صادرات پوشــاک ایران با ارســال 
نامــه  ای به فرمانــده فراجا، ضمن تشــکر از توجه پلیس 
به مســئله قاچاق کالا، خواســتار برخورد مستمر، مؤثر و 
مستقیم با پوشــاک قاچاق در ســطح عرضه و بازار شب 
عید شــدند.برخی تولیدکنندگان پوشاک با ارسال نامه ای 
خطاب به فرماندهی انتظامی کشــور، خواســتار برخورد 
قاطعانه با عرضه کنندگان پوشــاک قاچاق شدند، در متن 
ایــن نامه آمده اســت: »از توجهات ویــژه و پیگیری های 
مجدانه حضرت عالی بابت مقابله با قاچاق پوشــاک، به ویژه 
در سطح عرضه تشکر و قدردانی می نماییم. همان طور که 
مستحضرید قاچاق پوشاک طی ســال های گذشته بسیار 
گســترش یافته و بازار تولیدکنندگان داخلی را به شــدت 
محدود نموده اســت و باتوجه به ماهیت اســتوک و گاهی 
دســت دوم آن علاوه بر قریب مصرف کنندگان ســلامتی 
ایشــان را نیز به مخاطره انداخته اســت.«در ادامه نامه با 
اشــاره به ضرورت برخورد در ســطح عرضه به این مسئله 
اشاره شده که »باتوجه به اینکه برخوردهای اخیر در سطح 
عرضه صرفاً با برندهای محرز پوشــاک قاچاق که از ســال 
96 اجازه فعالیت در کشور نداشته اند صورت گرفته لذا این 
برخوردها باتوجه به شناســایی های صورت گرفته هیچ گونه 

نگرانی را در سطح عرضه ایجاد نمی نماید.«
کارشناســان و فعالان صنعت پوشاک می گویند 99 درصد 
از پوشــاک خارجی که در بازار بوده، به صورت قاچاق وارد 
می شــود و ادامه این روند می تواند چراغ صنعت پوشاک را 
خاموش نه اما نیم ســوز کند؛ اتفاقی که در آینده می تواند 
صنعت پوشاک تولید داخل را از پای درآورد.روزهای پایانی 
سال تب خرید پوشاک نو بالا می رود و خیلی از خانواده ها 
بعد از گرفتن عیدی آخر سال راهی بازار می شوند تا برای 
ســال جدید پوشــاک نو بخرند. در این میان باز هم بحث 
پوشــاک قاچاق و برخورد با این پدیده در رأس اخبار قرار 
می گیرد. امید است دســتگاه  های متولی برخورد با قاچاق 
از جمله نیروی انتظامی در راســتای حمایت از تولید ملی 
و تقویت اقتصاد کشــور در مســیر مبارزه عملی با عرضه 

پوشاک قاچاق در سطح عرضه اقدام نمایند.

موج جدید برخورد با عرضه پوشاک قاچاق در »مال ها« 

آیا زنگ خطر برای دانه درشت ها به صدا درآمده است؟

درحالی اواخر بهمن امســال وزیر راه وعده راه اندازی ســامانه ویژه فروش بلیت 
هواپیما طی روزهای آینده را داده بود، با گذشــت بیش از دو هفته خبری از این 

سامانه نیست.
به گزارش تســنیم، مهرداد بذرپاش وزیر راه و شهرســازی اواخر ماه گذشته با 
تاکیــد بر این که در پروازهــای داخلی باید قیمت های مصوب رعایت شــود، از 
راه اندازی ســامانه ویژه فروش بلیت هواپیما طــی روزهای آینده خبر داد.وی با 
تاکید بر این که در پروازهای داخلی باید قیمت های مصوب توســط شرکت های 
هواپیمایی رعایت شود، اضافه کرد: قبلًا بلیت پروازهای داخلی توسط سایت ها و 

شرکت های هواپیمایی عرضه می شد.
وی با بیــان این که با عرضه روش های مختلف مجازی، مرجعیت این ســایت ها 
بیشتر از آژانس ها شــد، افزود:  طی چند روز آینده سامانه فروش بلیت هواپیما 

توســط ســازمان هواپیمایی کشوری رونمایی می شــود که بخش زیادی از این 
-معضلات- ســاماندهی می شود.به گزارش تســنیم، در حالی حدود 17 روز از 
اظهارات وزیر راه و شهرسازی می گذرد که با نزدیک شدن به روزهای پایانی سال 

نابسامانی بازار حمل ونقل هوایی مسافری کشور بیشتر شده است. 
در این میان وزیر راه و شهرســازی از ترخیص قطعات مورد نیاز شــرکت های 
هواپیمایی از گمرکات کشور به طور مرتب خبر داد و گفت: این اقدام موجب شد 

تا هواپیماهایی که به خاطر کمبود قطعه امکان پرواز و ارائه خدمات نداشتند، به 
چرخه فعالیت بازگردند. مهرداد بذرپاش در حاشــیه همایش رؤســای و مدیران 
پلیس راهور فراجا در جمع خبرنگاران اظهار کرد: قطعات مورد نیاز شــرکت های 
هواپیمایی برای تعمیر و سرخط آوردن هواپیماها به طور مرتب از گمرک ترخیص 
می شوند.وی افزود: این اقدام موجب شد تا هواپیماهایی که به خاطر کمبود قطعه 
امکان پرواز و ارائه خدمات نداشــتند، به چرخه فعالیــت بازگردند.بذرپاش ابراز 
امیدواری کرد؛ در سفرهای نوروزی 1403 شاهد ارائه خدمات بهتری و با کیفیت 
بالاتری در حوزه حمل و نقل هوایی به مردم باشــیم.وزیر راه و شهرسازی یادآور 
شد؛ از ابتدای 1402 بالغ بر 887 نقطه پرحادثه جدید با همکاری و توافق پلیس 
راهور فرا جا شناسایی شد و تا پایان امسال 400 نقطه محقق شده است و الباقی 

تا پایان دولت سیزدهم رفع می شود.

 وعده راه اندازی سامانه ویژه فروش 
بلیت هواپیما محقق نشد

چهارمین جلســه کمیته مزد در ســال جاری با حضور شــرکای 
اجتماعی برگزار شد همچنین یز جلسه شورای عالی کار برگزار و 
مجدداً کمیته مزد تشکیل می شود در حالی که کارگران از گزارش 

وزارت بهداشت درباره سبد غذایی در کمیته مزد گلایه دارند. 
در جلســه ابتدا گزارش های اطلاعاتی و آماری در خصوص سبد 
معیشــت از سوی معاونت رفاهی وزارت کار مورد بحث و بررسی 
قرار گرفته اســت.این جلســه، چهارمین جلسه کمیته مزد بود، 
اما اولین جلســه ای بود که مباحث کلی ســبد معیشــت در آن 
مطرح شد؛ مقرر گردید جلســه دوم کمیته مزد روز چهارشنبه 

16 اسفند 1402 برگزار گردد.
علیرضا عسگریان، معاون رفاه و امور اقتصادی وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی در این جلســه پیرامون خدمات دولت به دهک 
اول تا هفتم و ارائه کالابــرگ الکترونیکی توضیحاتی داد، البته 

ارقامی درمورد نرخ سبد معیشت در این جلسه ارائه داده نشد.
از دیگر مباحث مطرح شــده در جلسه کمیته مزد گزارش وزارت 
بهداشــت درباره ســبد غذایی جدید بود که برای گروه کارگری 
عجیب و غیر قابل قبول بوده اســت، علت تعجب گروه کارگری 
این بود که بدون نظرخواهی از این گروه میزان کالری مورد نیاز 
در سبد معیشــت تغییر کرده بود. به اعتقاد نمایندگان کارگری 
کاهش میزان کالری در سبد معیشت که از سوی وزارت بهداشت 
به وزارت کار ارائه شد در راستای ارزان سازی سبد معیشت است 

که مورد قبول کارگران نیست.
نکته قابل توجه در حوزه کارگری آنکه بر اســاس قانون بودجه 
سال جاری هنرمندان چهار برابر حقوق بگیران از جمله کارگران  
از معافیت مالی بهره مند شــده اند، در چنین وضعیتی این سؤال 
مطرح می شود؛ چرا بین پرداخت کنندگان مالیات چنین تبعیضی 
وجود دارد؟بنا بر قانون بودجه 1402 تمام اشخاصی که در بخش 
هنری فعالیت می کنند تا ســقف 480 میلیون تومان از معافیت 
مالیاتی می توانند اســتفاده کنند این در حالی اســت که سقف 
معافیت مالیاتی کارگران 120 میلیون تومان در ســال اســت؛ 
یعنی چهــار برابر معافیت حقوق بگیران بــرای معافیت مالیاتی 
هنرمندان لحاظ شده است، در چنین وضعیتی این سؤال مطرح 
می شود؛ چرا بین پرداخت کنندگان مالیات چنین تبعیضی وجود 

دارد؟ آیا این مسئله توجیه کارشناسی دارد یا خیر؟
در همین راستا، اخیراً محمدرضا یزدی زاده، کارشناس اقتصادی 
به عنوان مخالف و محســن علی اکبــری، تهیه کننده و کارگردان 
ســینما به عنوان موافــق در یک برنامه تلویزیونــی درباره طرح 

معافیت های مالیاتی هنرمندان به گفتگو پرداختند.
یزدی زاده در خصوص نقش مالیات ستانی در کشورهای مختلف 
بیان کرد: مالیات برای تأمین درآمد دولت، حرکت به سمت عدالت 
اجتماعی و هدایت سرمایه ها به برخی از بخش ها )طبق سیاست 

کلی دولت( وضع می شود. در یک نظام مالیاتی پیشرفته به جای 
معافیت می توان نرخ صفر را تعریف کرد، به طورکلی برای هرگونه 
تخفیف مالیاتی باید توجیه وجود داشــته باشــد.وی دررابطه با 
معافیت مالیاتــی هنرمندان ادامه داد: در حقیقت همه اقشــار 
جامعه از منافع خدماتی دولت به طور مســتقیم یا غیرمســتقیم 
به گونه های مختلف اعم از امنیت کشور، آموزش وپرورش، بنزین 
ارزان و غیره منتفع می شوند و باید هزینه بخشی از این خدمات 
را بپردازنــد؛ بنابراین نمی توان گفــت؛ «بخش هنرمند یا بخش 
ایکس از هیچ گونه خدماتی بهره نبرده است پس مالیات ندهد«.
ایــن کارشــناس اقتصادی با تأکیــد به اینکــه معافیت در کل 
نظام مالیاتی باید حذف شــود، گفت: در چارچــوب برنامه ها و 
سیاســت های دولت، با اعمال نرخ صفــر مالیاتی در کوتاه مدت 
می تواند حمایت هــای لازم صورت گیرد؛ امــا معافیت مالیاتی 
معضل گسستگی ایجاد می کند؛ بنابراین معافیت نه به نفع کشور 
است نه به نفع نظام مالیاتی، به عبارتی با معافیت مالیاتی نمی توان 

میزان حمایت های صورت گرفته از اقشار مختلف را متوجه شد.
این کارگردان در خصوص اخذ مالیات از افراد سلبریتی، پول ساز 
و با درآمد های کلان بیان کرد: نیازی نیست از اداره مالیات کسی 
سراغ آنها برود؛ چراکه آن ها خودبه خود مالیات می دهند، یادمان 
نرود در زلزله، ســیل و ســایر اتفاقات ناگوار کشور هنرمندان و 
ورزشــکاران جزو اولین نفراتی هســتند که پابه پای مردم برای 
جمــع آوری کمک های نقدی، ســرپناه، بخــاری و پتو فعالیت 

می کنند پس باید قدر این ها را بدانیم.
علی اکبری عنوان کرد: از 90 هزار نفر عضو صندوق هنر، نهایت 
500 نفر درآمد میلیاردی دارند و درآمد مابقی حتی زیر خط فقر 
هم شاید باشد زیرا تکنولوژی روز به مرور حجم کاری این قشر را 
به شــدت پایین آورده است، از سوی دیگر، برای رسیدگی به 90 
هــزار پرونده مالیاتی که 50 نفر از آنها باید مالیات بدهند، 100 
کارمند لازم اســت و برای این یک درصد این قدر سرمایه گذاری 
درست نیســت.وی ادامه داد: از نماینده های مجلس دوره بعدی 
می خواهم مثل کشــور های اروپایی که بــرای هنرمندان ارزش 
خاصی قائل اند یک راهکار پشــتیبانی خوب بدهند یا هنرمندان 
واقعاً از مالیات معاف باشــند یا چنانچه قرار بر اخذ مالیات است 
از امکانات هم استفاده کنیم.یزدی زاده در پاسخ به علی اکبری در 
خصوص معافیــت کامل هنرمندان به دلیل کاهش وقت و هزینه 
کارمنــدان مالیاتی گفت: در نظام مالیاتــی و روش های اجرایی 
باید ســازمان امور مالیاتی دنبال مالیات علی الحساب برود، طبق 
ماده 163 ســقف و کفی تعیین می شود و بر همان اساس حتی 
برای 99درصدی که گفته شــد که حتی زیر خط فقر هســتند 
هیچ زمانی صرف رسیدگی به پرونده نمی توان شد ولی سیستم 

مالیات کارا و عادلانه می شود.

 انتقاد کارگران از گزارش وزارت بهداشت 
درباره سبد غذایی در کمیته مزد

رئیس ســازمان ملی استاندارد در واکنش به درخواســت ایران خودرو برای شفاف سازی تصمیم این 
سازمان در مورد ادامه تولید پژو پارس گفت: مصاحبه ام برای تولید پژو پارس فصل الخطاب است.

 هفته گذشته بود که اسلام پناه رئیس سازمان ملی استاندارد در یک مصاحبه تلویزیونی از تداوم تولید 
پژوپارس خبر داد و گفت: ایران خودرو باید در چند شــیفت با ترافیک بالا به تولید بپردازد و دغدغه 

مصرف کنندگان را برطرف کند.
البته اسلام پناه تأکید کرد که »این فرصت با اخذ تعهد از سازنده خودرو ورعایت الزامات فنی وایمنی، 
داده شــده است  تا نتایج مرکز آزمون بین المللی از بابت تست هایی که از آنها خواسته ایم واصل شود. 
پیش بینی می شــود،  نتایج این آزمون استاندارد تا فروردین ماه 1403 مشخص شود.« اما نکته قابل 
توجه اینجاســت هنوز این مجوز به ایران خودرو ابلاغ نشــده و این شرکت در نامه ای که روز گذشته 
توسط خبرگزاری تسنیم منتشر شد به رئیس سازمان ملی استاندارد اعلام کرده است:ارائه مجوز شفاف 
درباره امکان تداوم تولید پارس با استانداردهای فعلی باید صادر شود چرا که پارس استانداردهای 85 
گانه را اخذ نمی کند. اسلام پناه در واکنش به این نامه اعلام کرده است: اگر ایران خودرو به ما نامه ای 
ارســال کرده است، حتماً پاسخ را خواهد گرفت. البته  مصاحبه ام در خصوص چگونگی روند تولید پژو 

پارس فصل الخطاب بود.
خبر دیگر در حوزه مدیریت نظارت بر ناشــران بورس در اولتیماتومی به ســایپا ضمن اشــاره به اینکه 

41 درصد سهام این شرکت تودلی است، تاکید کرد که این سهام ها باید تا مهر 1403 واگذار شوند.
مدیریت نظارت بر ناشران بورس در نامه به مدیرعامل گروه صنعتی سایپا تاکید کرد که طبق ماده 28 
دستورالعمل حاکمیت شرکتی، تملک سهام شرکت اصلی توسط شرکتهای فرعی و زیرمجموعه یعنی 
داشــتن سهام تودلی ممنوع است و سایپا می بایســت 41 درصد سهام خودش را که به صورت تودلی 

است تا مهرماه 1403 واگذار کند.
در این نامه آمده اســت: همانطور که مستحضر هســتید مطابق مفاد ماده 28 دستورالعمل حاکمیت 
شــرکتی شرکتهای ثبت شده نزد ســازمان در کلیه ناشران ثبت شــده تملک سهام شرکت اصلی به 
صورت مســتقیم و یا غیر مستقیم توسط شرکت های فرعی گروه است....«. مطابق دستورالعمل مذکور 
شرکت های مشــمول مکلف شده اند حداکثر یک سال پس از تصویب دســتورالعمل نسبت به رعایت 
مفاد آن اقدام نمایند متعاقباً مهلت رعایت مفاد دستورالعمل تا تاریخ 1402/07/18 تمدید شده است.
با عنایت به اینکه بیشــتر از 41 درصد ســهام آن شرکت به صورت مستقیم و غیرمستقیم در مالکیت 
شرکتهای فرعی )تودلی( است. خواهشمند است برنامه های آن شرکت برای واگذاری سهام تودلی فوق 
الذکر در راســتای رعایت مفاد ماده 28 دستورالعمل حاکمیت شــرکتی حداکثر تا پایان روز یکشنبه 

مورخ 1402/12/13 به این سازمان ارائه گردد.
خبر دیگر حوزه خودرو آنکه ســامانه جامع تجارت اعلام کرد با هماهنگی صورت گرفته با فراجا جهت 
اســتعلام اطلاعات خودرو، از تاریخ 1402/11/23 در زمان ثبت اســناد فروش به مصرف کننده تایر 
ســواری، شــماره برگ سبز خودرو و 5 رقم انتهای شماره شاســی به صورت الزامی دریافت می شود.
ســامانه جامع تجارت اعلام کرد، با هماهنگی صورت گرفته با فراجا جهت استعلام اطلاعات خودرو، از 
تاریخ 1402/11/23 در زمان ثبت اسناد فروش به مصرف کننده تایر سواری، شماره برگ سبز خودرو 
و 5 رقم انتهای شماره شاسی به صورت الزامی دریافت می شود.همچنین کدملی و شماره تلفن همراه 
تحت مالکیت کاربر نیز مانند قبل دریافت می شــود. لذا اســناد قبلی با شــماره شاسی و موتور تا این 
تاریخ در ســامانه ثبت شــود و پس از این تاریخ امکان ثبت با مقادیر قبلی نخواهد بود. خبر دیگر در 
حوزه وسایل نقلیه آنکه طبق قانون، صدور هر گونه بیمه نامه شخص ثالث به صورت کوتاه مدت فاقد 
اعتبار بوده و تولیدکنندگان موظف به تهیه بیمه نامه شخص ثالث یکساله موتورسیکلت ها برای انجام 
شماره گذاری پلاک انتظامی هستند.دارندگان انواع موتورسیکلت، کماکان تا 29 اسفند مهلت دارند تا 

از مزایای بخشودگی 100 درصدی جرایم فاقد بیمه نامه شخص ثالث استفاده کنند.

رئیس سازمان استاندارد:

 مصاحبه ام برای تولید پژو پارس فصل الخطاب است


